



### Mr Tan Boon Leng Mark

School of Mechanical and Production Engineering / Class of 2000

In recognition of his enterprising spirit and entrepreneurial success, NTU is proud to present Mr Tan Boon Leng Mark the Nanyang Outstanding Young Alumni Award.

Mr Tan, 35, is the Founder and Managing Director of Stolz Engineering Pte Ltd, whose core business deals in the supply, installation and maintenance of specialised equipment in the cooling process. Since its inception in 2007, staff strength has grown from 7 to 40 employees. More remarkably, the annual turnover from 2008 to 2009 more than tripled from S\$3 million to S\$10 million within a year – a notable achievement characteristic of a visionary leader.

Today, Stolz Engineering is a market leader in the cooling processes industry and has secured a 35% market share in the industrial sector and 20% stake in the commercial sector. The high work standard observed by Stolz Engineering has earned the organisation the ISO 14001, ISO 18001 and ISO 9001 certification.

The BizSAFE Star certified organisation is a reflection of the care Mr Tan has for the welfare of his staff. He places great emphasis on workplace safety and health, saying that “a worker in a safe working environment is a happy and productive worker.”

Other laurels earned by Mr Tan include the Entrepreneur of the Year Award awarded by the Association of Small and Medium Enterprises and the Rotary Club in 2010. Stolz has also emerged as a Promising Brand in the Singapore Prestige Brand Award and is one of the Top Finalists for the Emerging Enterprise Award 2011 by OCBC Bank and the Business Times.

Beyond his professional sphere, Mr Tan serves as a council member at the Institute of Engineers Singapore where he heads the Facility Management Technical Committee.



### 陈文龙

2000年机械与生产工程学院毕业生

为了表扬陈文龙的进取精神以及他在创业道路上所取得的成就，南大特此颁予南洋杰出青年校友奖。

现年35岁的陈文龙是Stolz Engineering私人有限公司的创始人兼执行董事。Stolz Engineering的核心业务是供应、安装以及维修冷却工艺中所需的专用仪器。自2007年创立以来，公司雇员在短短几年内从7人增加到40人。更令人刮目相看的是，其2008年至2009年的年营业额在一年内从300万新元激增至1000万新元——这一卓著成就，印证了公司领导人的远见卓识。

目前Stolz Engineering 已是冷却工艺市场中的佼佼者，在工业领域的市场占有率为35%，商务领域的市场占有率为20%。Stolz Engineering的高工作标准，让公司赢得ISO 14001、ISO 18001、ISO 9001认证。

公司荣获安全商业环境星 (BizSAFEStar) 奖，突显了陈文龙是位关心员工福利的主管。他高度重视职场上的安全与卫生，诚如他所说的：“在安全环境下工作的工人，也会是个快乐、高效的工人！”

2010年，Stolz Engineering 获中小企业工会与扶轮社联合颁发的“年度企业家大奖”。其他荣誉包括新加坡金字品牌奖中的“潜质品牌奖”、华侨银行与商业时报联办的“2011年新兴企业奖”决赛入围者。

在专业领域以外，陈文龙是工程师协会的理事会成员，负责领导设备管理技术委员会。